



**FIRKLØVERSKOLEN**

**SKOLEBESTYRELSEN**

**LEJRE  
KOMMUNE**



**Skolebestyrelsesmøde torsdag d. 24. januar 2019 kl. 1630-1830**

**Hanna sørger for forplejning**

**Referat:**

1) Orientering:

a) Formanden

*Lene J. har været til møde med de andre skolebestyrelsesformænd i forbindelse med dialogmødet.*

b) Elevrådet

*Intet nyt*

c) Personalet

*Der er mange gode idéer og ønsker til nye indkøb blandt personalet, der har netop været afholdt LU-møde, hvor ønskesedlen blev prioriteret.*

*Vi har pr. 1. januar fået 3 nye kolleger. De er alle landet godt og kommet fint i gang.*

d) Skoleledelsen

*29/4 kommer Helene Haugaard og holder oplæg vedr. digital dannelse fra 18.30-20.00. Vi starter kl. 18.15, hvor Lene J. gennemgår årsberetningen inden oplægget. LE og TS laver invitation inden vinterferien.*

*Vi er i gang med at få lave en elektronisk beredskabsplan, der er i den forbindelse udviklet en SMS-varslings, som vi er pilotskole for. Det betyder, at vi skal indgå i tre øvelser i løbet af det næste år. Det er kun medarbejdere som er involveret i disse øvelser.*

2) Økonomi- og budgetopfølgning - bilag kommer ved mødet.

*Årsresultatet for 2018 – vi går ud af året med en overførelse på 8.000kr.*

3) Budget 2019. Bilag kommer.

**Firkløverskolen**

---

Skolevang 1, 4060 Kirke Saaby

☎ 4642 3680

E-mail: [firkloverskolen@lejre.dk](mailto:firkloverskolen@lejre.dk)

*Det overordnede driftsbudget gennemgås og herefter budget for de elevrelaterede udgifter for 2019.*

*Brutto ønskesedlen for 2019 fremlægges og prioriteringskriterier forklares.*

*SB godkender budget for 2019*

4) Opfølgning på dialogmøde d. 8. januar.

*Det er problematisk, at der skal være så mange i de enkelte grupper. Det var svært at høre, hvad der blev sagt – mødefaciliteterne er ikke gode nok.*

*Oplægget var lidt tyndt, det var godt at tidsrammen ikke var større. Det er uhensigtsmæssigt at holde møder på den måde. Vigtigt at indholdet er relevant og vedkommende for bestyrelsesarbejdet.*

*Når mødet nu hedder dialogmøde, så ville det være godt, hvis SB kunne være med til at komme med input til indholdet, og hermed præge dialogen.*

*Det er blandet, hvad de enkelte SB medlemmer fik ud af det. Generelt er det begrænset, hvad SB fik ud af dialogmødet.*

*Vi ser frem mod at få besøg af politisk udvalg. Der er et ønske om at kunne få lov at præge indholdet i dialogen ifb. med besøget.*

*Det ville være godt, hvis der var en evaluering af dialogmøderne efterfølgende.*

5) Beslutning af ”Principper for sund mad og måltider på Firkløverskolen” Bilag vedhæftet.

*Princippet er vedtaget. Skal nu lægges på hjemmesiden*

6) Status på indsatsområder kvalitetsrapport 2017 med skolebestyrelsens udtalelser. Bilag vedhæftet

*Indsat 1 – flere elever med større behov, problematik ift. den mindre plads og flere elever. SB problematiserer at der ikke er mulighed for, at eleverne kan trække sig, når eleverne oplever at være i affekt*

*Indsats 2 – fokus på det systemiske fundament, narrativ tilgang, den nye elevplan er udviklet, klassekonferencer og interne konferencer.*

*Indsats – 3 Super succes og vi arbejder videre næste år.*

*LE og TS arbejder videre med ovenstående og sender det ud til Lene J. Lene J. kommenterer på dette og sender ud til resten af SB.*

7) Arbejde med årshjul for skolebestyrelsens arbejde.

*Det fremlagte forslag vedtages, og årshjulet ses som et dynamisk redskab, der løbende kan rettes til.*

8) Foreningen skole og forældre

*Der er et ønske om at danne en lokal forening for SB’ medlemmer i Lejre kommune.*

*Det aftales, at SB ser nærmere på hjemmesiden for ”Foreningen Skole og Forældre”.*

*En lokalforening skal drives af frivillige kræfter. Vi aftaler, at tage punktet op på næste møde, hvorvidt Firkløverskolen skal melde sig ind.*

9) Evt.

*Philip ønsker at drøfte årsberetningen fremadrettet. Ville et fællesarrangement for hele skolen være en idé? Hvordan kan vi evt. samle forældrene på skolen, så flere bakker op.*

10) Godkendelse af referat

*Godkendt*